



David Dowdles
Directeur Général Délégué

October 18, 2017

Dear Parents,

University Counselling Department

I write to inform you that we will be enhancing the university guidance provision currently afforded to our senior students as they go through the complex process of applying to institutions of higher education whether in France or abroad.

The excellent guidance currently provided by Mme André and her colleagues will be reinforced by the permanent appointment of M. Mathieu Thomas de la Pintièrre who has considerable experience and expertise not only of the French university system but also of higher education in other parts of the world including China. He is a fluent French, English and Chinese speaker and holds a Master's Degree in International Project Management from Paul-Valéry Montpellier University. He is currently completing his Executive MBA at Kedge Business School specializing in Talent Development.

Amongst the key tasks of this newly-shaped University Counselling Department – which I anticipate will ultimately be housed in the new classroom block – will be the further development of a programme of one-to-one pupil guidance interviews and of visits and talks by representatives of leading institutions. These will reinforce our students' understanding of specialist disciplines such that they are able to make more fully informed higher education choices appropriate to their specific skills and interests.

In this latter context, on the 24th of November we will be holding the annual Orientation Day Forum with guest speakers from approximately 30 institutions joining us at Ecole des Roches to give specialist subject advice to our Sixth Form students.

I am particularly grateful to Nathalie André and Mathieu Thomas de la Pintièrre for leading on these important initiatives to extend Ecole de Roches' university counselling provision. The benefits for our pupils, especially those in the lycée, will I trust be considerable.

Yours sincerely,

David Dowdles
Director General (Délégué)





David Dowdles
Directeur Général Délégué

Verneuil d'Avre et d'Iton, le 18 octobre 2017

Service d'orientation universitaire

Chers parents,

J'ai le plaisir de vous écrire pour vous informer que nous allons dès à présent augmenter les moyens mis à disposition de nos lycéens pour les aider dans leur choix et leurs candidatures à l'entrée dans les établissements d'enseignement supérieur en France comme à l'étranger.

L'équipe de M^{me} Nathalie André, qui fournit déjà un travail remarquable, sera renforcée par l'affectation en soutien à leurs missions de M. Mathieu Thomas de la Pintièrre, qui justifie d'une longue expérience et d'une expertise des systèmes universitaires français et internationaux, notamment en Chine. Il parle couramment français, anglais et chinois et est titulaire d'un master en Management de projets internationaux de l'Université Paul-Valéry Montpellier. Il termine actuellement un Executive MBA à Kedge Business School avec comme spécialisation le développement des talents.

Ce service d'orientation universitaire renforcé – qui sera certainement installé à terme dans le futur nouveau bâtiment des classes – sera chargé, entre autres choses, de mettre sur pied un programme d'entretiens individuels et de visites et discussions avec les représentants d'établissements universitaires de premier plan. Ce projet vise à améliorer la compréhension par nos élèves des différents domaines d'études afin qu'ils puissent prendre des décisions éclairées sur leurs choix universitaires en fonctions de leurs compétences et intérêts personnels.

Dans ce contexte, nous organiserons le 24 novembre prochain notre Forum Orientation annuel où près de 30 établissements seront présents sur le campus de l'École des Roches pour conseiller nos élèves lycéens dans leurs futurs choix universitaires.

Je suis particulièrement reconnaissant à M^{me} Nathalie André et M. Mathieu Thomas de la Pintièrre pour leurs actions dans ce domaine visant à accroître les ressources de l'école en matière d'orientation universitaire des élèves. Je suis convaincu que ces initiatives bénéficieront grandement à nos élèves, et en premier lieu, à nos lycéens.

Bien à vous,

David Dowdles
Directeur Général Délégué

